
 

Pirineus Digital, 09/10/24 

El nou sistema de recollida de residus de 
Puigcerdà presenta algunes “disfuncions” 

L’Ajuntament ha demanat disculpes i ha avançat que el nou 
model de gestió anirà en sintonia amb el de la resta de la 
comarca 

 
Nou sistema de recollida de residus a Puigcerdà./M.F. 

MARIA FORMENTI (Puigcerdà).- L’Ajuntament de Puigcerdà ha demanat 
disculpes als veïns i veïnes per les “disfuncions” en el servei de recollida de 
residus que ha patit el municipi aquests primers dies d’octubre. Des del 
consistori han explicat que a partir de l’1 d’octubre, una nova empresa ha 
assumit la recollida d’escombraries a tota la comarca, però a Puigcerdà aquest 
servei continua sent gestionat per la mateixa empresa concessionària que ho 
feia fins al 30 de setembre i aquest canvi d’empresa ha generat alguns 
problemes en certs punts del municipi. Això s’ha degut, en part, a la necessitat 
de modificar alguns els contenidors, així com canviar-ne la ubicació en alguns 
casos. 



Des de l’Àrea de Medi Ambient de l’Ajuntament de Puigcerdà han insistit en 
què estan treballant per resoldre el problema de manera urgent i poder millorar 
el servei, tal com ha manifestat Nerea Espada, regidora de l’Àrea: “Hem tingut 
desajustos en alguns punts perquè hi havia un tipus de contenidors al centre 
del poble que no era el que recollia aquesta empresa. Hem hagut de buscar un 
pla alternatiu per poder entrar el contenidor gran i buscar una sortida òptima 
que ha estat poder sortir pel carrer Major”. 

Recordem que aquest mes d’octubre, el Consell Comarcal de Cerdanya ha 
iniciat el període de transició cap a aquest nou model de gestió de residus a 
tota la comarca, excepte a la seva capital. Des de l’Ajuntament de Puigcerdà 
han explicat que s’està avançant en la redacció del projecte per a la nova 
concessió del servei, i que el nou model anirà en sintonia amb el que tindran la 
resta de municipis cerdans, és a dir, contenidors intel·ligents i sistema porta a 
porta. 

De no fer-ho, com explica Espada, “qui no vulgui fer la recollida bé a d’altres 
pobles ens vindrà a llençar la brossa a casa nostra; això està passant a d’altres 
llocs de Catalunya i creiem que a la llarga tota la comarca ha d’anar amb el 
mateix model. 

El consistori també estudia premiar aquells veïns que facin un correcte 
reciclatge dels residus, en aplicació del concepte de taxa justa que descriu 
Espada: “Si un ciutadà recicla bé, pagarà menys impostos d’escombraries que 
un que no ho faci”. 

L’Ajuntament espera poder licitar el servei de recollida durant el primer 
semestre del 2025. 

 


